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Aalborg Klatreklub 

Bestyrelsesmøde 30/11-2024 
      

Til stede: David, Rasmus V, Rasmus S, Stefan, Malene, Vibeke 
Referent Malene 
  

1. Til- og fra klubværten (30 min.) Malte 

- Malte sender hans noter ud til bestyrelsen. 

 

1. Godkendelse af seneste referat (5 min) 

◦ Det er godkendt.  

Godkendt forbrug til afholdelse af Aalborg Open 2023 (beslutning taget over slack) 

• Stefan har løbet budgettet igennem for Aalborg Open konkurrencen, og det virker til at der 

slet ikke var sat nok af til det. På tværs af adskillige budgetter, har vi fisket dette frem som 

skal bruges, for at vi kan afholde et fedt event: 

- Overskridelse af rutebyg budget på 9707 kr. 

- Overskridelse af liftleje budge på 3875 kr.  

- Rundet op til 14.000 kr. Total. 

• Ovenstående blev godkendt d. 3/11-2023, over Slack, med flertal fra Vibeke (2), Rasmus 

Starup, Stefan og David.  

 

2. Evaluering af Aalborg Open (10. min) Vibeke 

• Der var 51 deltagere. Konkurrencen gik rigtig godt.  

• Det eneste negative feedback er at de svære ruter var placeret ved samme anker så der var 

meget kø.  

• Der kommer et evalueringsmøde med Stefan og rutebyggerudvalget på mandag d. 4.  

• Der blev lagt rigtig mange kræfter i organiseringen og der blev brugt meget tid hos de 

frivillige organisatorere.  

• Der opfordres til at fastsætte en dato til Aalborg Open. 

 

3. Arbejdstilsynet ift. Malte, Info (5 min.) Stefan 

Husk at læse artikel! 

https://at.dk/regler/at-vejledninger/arbejde-hoejden-reb-2-4-3/ 

Bekymring om vi følger de pågældende regler  

• Malte kommer ikke til at klatre på reb som en del af arbejdet, så derfor er det ikke relevant.  
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4. Midlertidigt stop af eksterne arrangementer, Beslutning (20 min.) Stefan 

Det at vi åbner op for eksterne arrangementer, gør at vi er underlagt nogle lovgivninger ift. 

gennemgang af vores sikringspunkter, ankre, ÅRLIGT, og der skal føres rapport til sikkerhedstilsynet.  

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2005/502  se §16 

• Vibeke vil høre forbundet for at høre, hvordan de forholder sig til det.  

 

5. Kurser i klatreklubben, information og beslutning (10 min .) Malene 

• Der er lige blevet uddannet 10 I2 instruktører og der kommer 10 på et I3 instruktører i 

januar.  

• Der bliver åbnet op for et hold på et redningskursus i foråret i 2024 

6. Julehygge i klubben den 18/12 (10 min.) Malene 

• Det bliver et åbent event 

• Vibeke laver klatresoduko  

 

Godtgørelser og løn. Information og beslutning. (30 min.) Vibeke 

Gennemgang af regelsættet for anvendelse af godtgørelser og gratis medlemskab 

Vibeke/Stefan 

• Vi skal sikre at instruktørerne har opdateret deres instruktøraktivitet på instruktørernes 

regnearkoversigt  

• Malene og Vibeke laver et forslag til resten af bestyrelsen angående godtgørelse til instruktører 

+ kørselsgodtgørelse 

7. Klubværtens løn  

• Klubværten har taget flere ansvarsområder som også har givet indtjening til klubben. For at 

fastholde ham i jobbet vil Vibeke, Stefan og Rasmus Starup fra bestyrelsen gerne indkalde ham 

til en lønsamtale samt samtale om arbejdsfordele  

8. Regnskab/budget - i hvilket omfang skal bestyrelsen inddrages og hvornår. (Drøftelse) 10 min 

Vibeke 

Vi skal bl.a. sikre os, at vi har fået penge ind fra diverse tilskud, ydelser vi har leveret til kommunen og 

eksterne arrangementer. Kontakten til Thomas fra DKLAF skal defineres.  

• Rasmus S tager et møde med Thomas på mandag 

• Ramus S og Vibeke skaber oversigt over tilskud, ydelser og eksterne arrangementer i 2023  

 

9. Rutebygudvalg updates (15 min.) David 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2005/502
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• To nye medlemmer, så der i alt er 4 medlemmer i udvalget og der er yderligere to mere.  

• Budget 

• bestilte klatregreb kan ikke leveres i år, forhandler forslår at vi modtager grebene næste 

år til en reduceret pris.  

• Der er behov for nyt værktøj: udvalget har efterspurgt 5000 kr. Da vi ikke har en 

budgetpost der hedder værktøj, tages pengene fra grebsbudgettet for nu. 

• lift 

• standardization process/new goals. 

• events 

• routesetter payments. 

• cleanup and fixing of the tool cabinet. 

• proposal on moving it back into the workshop. 

 

10. Andet tilbud på autobelays, Diskussion/Beslutning (10 minutter) Stefan 

• Vi vil gerne gå efter trublue autobelays 

◦ Ny lift: Stefan vil kigge på muligheder og indsamle tilbud. 

11. Sikkerhedsudvalgs opdatering (5 minutter) Stefan 

Stefan og 3 andre medlemmer er ved at etablere sikkerhedsudvalget og de har mange gode tiltag i 

dette. Møde på fredag d. 8/12-2023.  

12. Evt. (5 min) 

◦ Et medlem har søgt to fonde på hhv. 50000 kr. og 20000 kr. til autobelays 

◦ Filmaften for frivillige bliver den 19/12-2023 fra 19-21   


